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PROTOKOŁU NR XXVI.2020 

z przebiegu XXVI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 29 grudnia 2020 r. 

 

XXVI sesja Rady Powiatu odbyła się w formie zdalnej. 

W obradach sesji uczestniczyło 17 radnych (nieobecni usprawiedliwieni 

Beata Zawada, Adam Jaskulski). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 

do protokołu nr XXVI.2020 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1105 otworzył XXVI sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 17 radnych, co stanowi 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach. Zarząd 

przedłożył autopoprawki do zmian w projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu na lata 2021-2027, w budżecie powiatu na 2021 rok, w 

wydatkach, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 oraz 

zmianach budżetowych na 2020 rok i bieżącym WPF. Wszystkie materiały 

zostały szczegółowo przeanalizowane na posiedzeniach komisji. 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Powiatu.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5) Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja o 

udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

6) Wolne wnioski. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Zielonogórskiego na 2021 rok; ( druk 

177);  

2) przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy; ( druk 178); 

3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej, (druk 180); 
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4) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok (druk 181); 

5) ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020, 

(druk 182); 

6) sprawie pokrycia straty netto Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Sulechowie za rok obrotowy 2019, (druk 183); 

8) Podjęcie Uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu na lata 

2021-2027,  

a odczytanie projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu lata 

2021-2027, (druk 171),  

b odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu,  

c odczytanie opinii komisji stałych, 

d przedstawienie autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu, 

e dyskusja, 

f głosowanie nad projektem uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu lata 2021-2027.  

9) Podjęcie Uchwały budżetowej powiatu zielonogórskiego na 2021 rok 

a odczytanie projektu uchwały budżetowej (druk 172),  

b odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały budżetowej,  

c odczytanie opinii komisji stałych, 

d przedstawienie autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu uchwały 

budżetowej, 

e dyskusja, 

f głosowanie nad projektem uchwały budżetowej powiatu zielonogórskiego na 

2021 rok.  

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu 

Zielonogórskiego na lata 2014-2022”, (druk 179). 

11) Odpowiedzi na wolne wnioski. 

12) Zamknięcie XXVI Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

Starosta przedstawił informację uzupełniającą z działań Zarządu 

w okresie międzysesyjnym. Dodał , iż spotkał się z Wójtami, Burmistrzami na 

telekonferencji. Dyskusja dotyczyła przygotowań gmin do rozpoczęcia 

szczepień przeciw covidowi. W połowie stycznia powiat powinien być gotowy 

do szczepień. Odbyła się również społeczna rada przy SP ZOZ-ie w Sulechowie 

Dom Pomocy Społecznej w Trzebiechowie i filia w Bełczu w okresie świąt były 

zamknięte ze względu na koronawirusa, i tak w Bełczu mamy 30-tu 

ozdrowieńców, mieliśmy plus 4 pracowników, 2 osoby są w szpitalu. Natomiast 

w Trzebiechowie do końca grudnia jest 19 zakażonych, w tym jedna osoba jest 

w tej chwili w szpitalu. Sytuacja jest zła ze względu na to, że zaczyna powoli 
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brakować kadry do pracy. Część pracowników myśl o tym, żeby się zwolnić z 

pracy w DPS-ie. Jest nadzieja, że z początkiem roku rozpoczną się szczepienia a  

i spowoduje to, że atmosfera może trochę się poprawi i nie będzie zwolnień. No 

trzeba się do końca roku wytrzymać, zobaczymy, co się będzie działo w 

styczniu. W sulechowskim szpitalu oddana została tlenownia razem ze 

skraplaczem. Szpital jest zaopatrywany w tlen już z nowego zbiornika i w tej 

chwili nie ma problemów. Od 1 stycznia szpital przestaje być szpitalem 

covidowym. Istotna rzecz dotyczące szpitala, a mianowicie to, że wynik 

finansowy na koniec listopada, czyli za 11 miesięcy to 363 000 zł na plusie.  

 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady w okresie od 11 grudnia do 29 grudnia pełnił 

dyżury 

w biurze rady powiatu, brał udział w posiedzeniach Zarządu stacjonarnych i 

zdalnych. 

 

Ad 5. 

W bieżącym okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja ani 

zapytanie.   

 

Ad 6. 

 Bezprzedmiotowy 

 

Ad 7. 

 Przewodniczący podkreślił, ze wszystkie projekty zostały pozytywnie 

zaopiniowane.  

1)  Uchwałę Nr XXVI.174.2020 w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Powiatu Zielonogórskiego na 2021 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 
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9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

   

2)  Uchwała Nr XXVI.175.2020 w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy została podjęta jednogłośnie  

.  

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   
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14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

   

3)  Skarbnik przedstawiła i omówiła autopoprawki. 

Uchwałę Nr XXVI.176.2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Rada przyjęła jednogłośnie. 

  

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   
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19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

   

4) Uchwałę Nr XXVI.177.2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok przyjęto jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

     

5) Uchwała Nr XXVI.178.2020 w sprawie ustalenia wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2020  została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 
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1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

   

6) Starosta poinformował, że jest to ostatnia rata, które płacimy z tytułu 

straty poniesionej przez szpital. Ustawodawca nakłada taki obowiązek na 

organ, jakim jest rada powiatu. Szpital miał stratę w 2019 roku 2 428 000 

zł. Dokonano już płatności500 000 zł, później 1 000 000 zł, pozostało 928 

000 zł do spłacenia do końca marca przyszłego roku. Zarząd postanowił, 

żeby rozliczyć się w tym roku jeszcze i nie obciążać budżetu 

przyszłorocznego W najbliższym czasie będzie przekazana informacja na 

co te pieniądze zostaną spożytkowane w szpitalu. Po wstępnych 

rozmowach jest plan, żeby zrobić inwestycję związaną z przebudową 

wejścia do szpitala, umożliwienie odsunięcia ludzi chorych od ludzi 

zdrowych i przeniesienia, między innymi całego zespołu ratunkowego do 

tego budynku, gdzie kiedyś była pralnia i zrobienia tam zabezpieczenia 
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socjalnego dla ratowników z porządnymi stanowiskami, również dla 

samochodów.  

Uchwała Nr XXVI.179.2019 w sprawie pokrycia straty netto 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sulechowie za 

rok obrotowy 2018przyjęta jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

   

Ad 8. 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż projekt był szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji, a procedowany zgodnie z harmonogramem. 

a Skarbnik odczytała projekt uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu na lata 2021-2027; 
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b Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu – Uchwała Nr 620/2020 z dnia 30 

listopada 2020 r., (załącznik). 

c Przewodniczący wszystkich komisji odczytali pozytywne opinie do 

projektu uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu na lata 

2021-2027, (załącznik). 

d Skarbnik zapoznała z przedstawionymi przez Zarząd autopoprawkami. 

e Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag. 

f Radni jednogłośnie 17 głosów ZA przyjęli Uchwałę Nr 

XXVI.180.2020 w sprawie uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu na lata 2021-2027, (załącznik). 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   
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19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

Ad 9. 

 Przewodniczący Rady ponownie przypomniał, że projekt wraz z 

autopoprawkami był przedstawiony i przedyskutowany na posiedzeniach 

komisji, przedstawił procedurę przyjęcia budżetu. 

a Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej na 2021 rok. 

b Skarbnik przeczytała opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej Uchwałę Nr 619/2020 z dnia 30 listopada 2020 r. w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Zielonogórskiego projekcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Powiatu Zielonogórskiego na rok 2021, (załącznik nr 9).   

c Przewodniczący wszystkich komisji stałych rady powiatu odczytali 

pozytywne opinie komisji do projektu uchwały budżetowej na 2021 

rok, (załącznik nr 10-12). 

d Skarbnik przedstawiła autopoprawki do budżetu powiatu na 2021 rok. 

e Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Roman Bajor spytał o ilość wniosków złożonych przez radnych do 

projektu budżetu, ile z tych wniosków uwzględniono, ile nie. W dniu 

23 lipca 2020 r. złożyłem pismo za pośrednictwem Przewodniczącego 

Rady do Zarządu wniosek o ujęcie w budżecie remontu drogi w 

Łęgowie. W ubiegłym roku też złożyłem. Wniosek dotyczył odcinka 

ok 300 m. Spytał o przyczynę nie ujęcia tego wniosku w budżecie 

powiatu. Poza tym nie otrzymał odpowiedzi. Przypomniał, iż radny 

Ryszard Górnicki też poruszał tę kwestię. Zaproponował, by w 

następnym budżecie zarezerwować dla każdego radnego wirtualną 

kwotę, by radny mógł ją przeznaczyć na dowolny cel mieszczący się w 

zadaniach powiatu. Radni będą wówczas mieli większe poczucie 

sprawczości i możliwości działania. 

Mirosław Andrasiak przyznał, że komunikacja trochę zawiodła, ale 

przez Covid spotkania nie odbywają się. Wniosek w sprawie Łęgowa 

pamięta, ale obecnie skupiono się na większych zadaniach. 

Przygotowano wniosek o dofinansowanie na drogę Łęgowo-Klępsk i 

na drogę w Starym Kramsku.  

Edwin Łazicki dopytał czy chodzi o chodnik 300 m, czy o drogę. 

Ryszard Górnicki poinformował, że chodzi o cały kompleks, droga i 

chodnik. 

Radni nie zgłosili więcej uwag. 

f Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI.181.2020 w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Powiatu na 2021 rok (załącznik);  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 
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20)  ANDRASIAK Mirosław X   

21)  BAJOR Roman Piotr X   

22)  CYGAN Marian X   

23)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

24)  GĘBICKI Jacek X   

25)  GÓRNICKI Ryszard X   

26)  HOŁOŁUB Czesław X   

27)  JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

28)  LOCH Leokadia Maria X   

29)  ŁAZICKI Edwin X   

30)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

31)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

32)  PYRTKO  Danuta X   

33)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

34)  SZUŁCIK Alicja X   

35)  SZYJKA Edward X   

36)  WOLSKI Damian Mariusz X   

37)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

38)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

   

 

Ad 10. 

 Ewa Seremak przedstawiła autopoprawki: pierwsza autopoprawka 

dotyczy kontynuacji zadania dotyczącego opracowania dokumentacji 

projektowej przebudowy drogi od drogi krajowej nr 32 w miejscowości 

Drzonów. To zadanie będzie realizowane również w roku 2021, i druga 

autopoprawka dotyczy dookreślenie zadania budowy chodnika na terenie gminy 

Świdnica. 

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI.182.2020 w sprawie 

w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 

– 2022”.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 
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SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

18)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

Ad 11.  

Roman Bajor poruszył sprawę funkcjonowania Wydziału Komunikacji w 

delegaturze w Sulechowie. Wyraził uznanie dla pracowników, pochwalił 

świetną organizację pracy. Jednak zdarza się, iż interesanci ni przychodzą na 

umówione terminy. Poprosił, by zaapelować na stronie urzędu, czy w mediach 

społecznościowych, by traktowali poważnie umówione wizyty. Zapowiedział 

złożenie interpelacji i wniosku w sprawie wydziału komunikacji i braku 

odpowiedzi. 

Gabriela Maciejewska podziękowała w imieniu własnym i mieszkańców 

dyrektor  zarządu dróg powiatowych, zarządowi powiatu za wszystkie 

wykonane prace naprawcze chodników i dróg na terenie Gminy Zabór. Złożyła 

życznia. 
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Aleksandra Szubert doceniła pracę pracowników starostwa i dyrektorów 

jednostek, złożyła życzenia. 

Ryszard Górnicki podziękował za przygotowanie budżetu i wyraził 

nadzieję na dobrą współpracę. Złożył życzenia 

Tadeusz Pająk podziękował Alicji Szułcik i firmie Jej męża za pomoc 

przy remoncie budynku przy ulicy Armii Krajowej 75 w CKZiU w Sulechowie, 

za wykonanie okien i drzwi perfekcyjnej jakości i błyskawicznym terminie. 

Obiecał współpracę z radą i włodarzami gmin. 

Ireneusz Plechan podziękował i złożył życzenia. 

Alicja Szułcik podziękowała, wyraziła żal za brak zadań w Gminie 

Kargowa, złożyła życzenia z nadzieją na dobrą współpracę. 

Dariusz Wróblewski wykazał zrozumienia dla trudności „spięcia” 

budżetu, przekazał życzenia. 

Edyta Dwojak podziękowała za docenienie pracy przy budżecie, złożyła 

życzenia. 

Edwin Łazicki złożył życzenia i nadziei na rychły powrót do normalności, 

do spotkań, do obrad rady w trybie stacjonarnym. 

Krzysztof Romankiewicz podziękował za przyjęcie jednogłośne budżetu, 

obiecał, że ani zarząd, ani pracownicy nie zwolnią tempa pracy. Rok był trudny, 

ale udało się wszystko poukładać. Podziękował również za docenienie pracy 

pracowników starostwa i jednostek. Dodał, iż w tak trudnym roku udało się 

„znaleźć” w budżecie 2 500 000 zł na spłatę zadłużenia szpitala. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVI Sesji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 1305  

 

 

Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 

 


